
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande

Blir det någon ny väg mellan E4 och väg 76

Trafikverket har tillsammans med region och kommunen planerat för en ny dragning av väg 
56 Hedesunda-Gävle. Tanken med en sådan dragning har varit att vid anslutningen till E4:an 
även dra en ny väg från E4 till väg 76. Detta projekt har ganska sent blivit prioriterad i 
länsplanen där regionen tillsammans med kommunen finansierar en sådan lösning. 

Tanken med en sådan lösning är också att avlasta leden från södra infarten och förbi 
Hemlingby köpcentrum. Vi vet att det redan idag är en av de mest trafikerade lederna i 
Gävle och blir snabbt igenkorkat vissa dagar i veckan. Det har även gjort det omöjligt att 
fortsätta utvecklingen av Hemlingby köpcentrum men nu även Ersbo industriområde.
Nu verkar det som den satsningen skjuts på framtiden i länsplanen och frågan är vad Gävle 
kommun gör för att denna viktiga satsning ska bli av.

Av den anledningen ställer jag följande frågor till ansvarigt kommunalråd

1. Anser kommunalrådet att en sådan satsning fortfarande är prioriterad och viktig för 
utvecklingen av Gävle?

2. Kommer kommunledningen ta upp detta i dialog med regionen?
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